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The workhorse you can rely on
刻苦耐劳，值得信赖

About Kia Motors Corporation  
Kia Motors Corporation (www.kia.com), a maker of world-class quality vehicles for the young-at-heart, was founded in 1944 
and is Korea's oldest manufacturer of motor vehicles. Over 3 million Kia vehicles a year are produced at 14 manufacturing and 
assembly operations across five countries. They are then sold and serviced through a network of distributors and dealers 
from around 180 countries. Today, Kia has over 51,000 employees worldwide and an annual revenue of nearly US$45 billion. 
It is a major sponsor of the Australian Open and the official automotive partner of FIFA – the governing body of the FIFA 
World Cup™. Kia Motors Corporation's brand slogan, "The Power to Surprise", represents the company's global commitment 
to surprising the world by providing exciting and inspiring experiences that go beyond expectations.



The durable Kia K2500 truck
Featuring a 3,110mm long and 1,630mm wide tray, the Kia K2500 gives you plenty of loading capacity  
- up to 1.4 tonnes. Also, this ergonomic 10-footer commercial vehicle is able to improve the efficiency  
of your business operations with the railed truck bed of a low 733mm height for easier access when 
loading and unloading.

In addition, we offer a comprehensive selection of customised features to suit a wide range of  
business needs.

具备10 英尺的身长度，车身稳健可靠，结合 3,110 厘米长及 1,630 厘米宽敞车厢，强大装载量可达1.4 公吨。 
具备人力工学的精简外观，配合仅 733 厘米的低车床，使上下货更轻易简单，提升营运效率。

另加可量身定制的综合配备，以搭配业务所需的任何规格。



Load or unload,  
any way you want
装货卸货，任你差遣

        

Performance  
made simple
靠着良好性能，轻松完成任务

You spend a lot of time at work in the cabin of your truck. The K2500 makes it a more enjoyable environment by being 
designed for easy operation and good performance. With its pleasant, quiet and ergonomic cabin design, performance 
is assured.

工作占据你许多宝贵时间，何不让它更加愉快？起亚 K2500卡车从一开始就为容易操控和良好性能而设计。因此，它的愉悦驾驶 
经验，宁静车厢和符合人体工学的设计风格，都让K2500显得与众不同。

We have built a reputation for durability and value, and there's no better example of this than our Kia K2500 truck. It’s the 
right companion for large cargo hauling or any construction job, thanks to its strength and manoeuvrability. lts spacious, 
10-feet long bed size is just right for most cargo, and its compact size, tight turning circle and power-assisted steering 
ensure easy access to a wide range of loading and unloading areas.

多年来，我们的车队已建立耐用和超值的信誉，最佳例子就是起亚 K2500 卡车。无论托运大型货物，或装载建筑工地材料，它凭着充
涛动力和灵活操控，都能勝任愉快。它的10尺长宽敞货厢，适合载运大部份的货物。而它的紧凑车身尺寸，转弯半径和动力辅助的驾 
驶盘，也确保在各样的装卸货物处能自由进出。

Reverse warning system: Manoeuvring your truck into 
tight spaces is a lot easier, safer and more fuss-free.

退车警示系统：就算在狭窄空间里操控你的卡车，也比以前
更轻易，更安全，更少烦脑。

Front open panel: Allows you to easily check fluid levels and refill when 
necessary.

前方开关的控制板：让你方便检查液体的水平，在必要时重新装满。

Glove box with dual compartments: Handy, convenient storage solutions 
for you, with up to 11.13 litres of total space.

附有双储物格的手套箱：给你一套灵巧又方便的储物解决方案，储物空间可多达
11.13公升。

Keyless entry with alarm system: Be it accessing the 
cabin, or making sure the vehicle is secure, the K2500 
only requires one handy touch.

无钥匙门锁感应和警铃系统：无论开关车门，或确保车子 
安全，只需按一个键，就能在弹指间轻松操控。

Power windows: Operates smoothly at the touch of  
a button mounted on the door armrest.

电动窗：只需按一下门边扶手的按钮，就能在弹指间轻松
操控。

Cargo space: The K2500 truck features a long, wide and 
low bed that gives you abundant loading capacity.

货厢空间：低平货架，货运空间充足，装卸货更加便捷。

Easily operated catcher: The ergonomic handle promises 
better grip, while the inner spring ensures smooth 
movement. 

容易操作的捕捉器：提供更好的抓力，有着符合人工体学的
把手和优质弹簧，确保运作顺畅。

Round-edged brim cover: Allows for easier loading and 
unloading, as well as greater durability.

圆边保护盖：允许容易的装载或卸载以及更大的耐用性。

6-speed transmission: Move through the gears easily 
with a smooth 6-speed manual unit.

6速手动变速器：有了更顺畅的6速手动变速器，换档变速
更轻松。

Ergonomic cabin: With easy access to buttons and switches, the cabin is 
designed to be a convenient and pleasant working environment.

符合人体工学设计的驾驶舱：驾驶舱里铺排着好些触手可及的按钮与开关，符合 
人体工学的设计，打造一个舒适而愉悦的工作环境。

Adjustable driver's seat with an armrest: The driver’s seat is designed with an armrest to offer the most comfortable 
and ergonomic driving position for long journeys.

搭配中央扶手的可调整驾驶座：合理的驾驶座设计，搭配舒适的中央扶手，提供在长途跋涉时最惬意且符合人体工学设计的 
驾驶方位。

Images used are for illustration purposes only. Images used are for illustration purposes only. 
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Specifications
规格

Dimensions (mm)

尺寸（毫米）
Body colours
车身颜色

Dimensions (mm)
尺寸 （毫米）

Customise your K2500
定做你自己的 K2500

The K2500 can easily be customised to suit your business needs. We do provide installation of half-length  
or full-length canopies, cargo boxes and other fittings. Please speak to our friendly sales consultants on  
your requirements.

K2500 有不同的零配件，可以根据你的商业需求来调整添购。我们可以为你安装半长或全长的车篷，货运箱和其他配备。 
请与我们友善的销售顾问洽谈，告诉他们的需求。

Variety Of Configuration
多种配置供选择

Aluminium Cargo Boxes
铝制货箱

Aluminium Canopies
铝制遮蓬

Other options
其它选择

With the flexibility of a panel van and heavier payload, this configuration is capable of 
securing and storing important goods and equipment away from direct sunlight and rain. 
Ideal for light engineering industries in electrical, piping, plumbing works and more.

• 	Aluminium, aluminium composite etc.  
•	 1 or 2 side sliding doors 
• 	Container-style door opening, flip up door opening etc.  
• 	Interior plywood or aluminium insulation
• 	Interior anchor points to secure goods

可灵活变通用作高载重量的箱型货车。此组装有助保护及装置各类珍贵货品及工具，最适合 
新加坡的天气，是电器、管线、水务工程等轻工业的运载良伴。

• 	 铝制或铝制综合材质
• 	 单边或双边拉门
• 	 集装箱式的开门，或向上拉门
• 	 内装三合板或铝制分隔板
• 	 内置锚点装置，完善固定及保护货品

Ideal for all weather conditions, this configuration is suitable for ferrying workers and 
carrying large or long items. Available in customisable height or length and multiple 
configurations to meet your business needs.

• 	Available in half, ¾, full-length
• 	Retractable length
• 	Retractable height
• 	Side canvas, wire mesh and more

适合任何变换无穷的天气。宽敞的空间，无论是载送工人或运载长巨型货物都更加轻而易举。 
可依不同需求定制指定高度或长度以及提供各种组装以提升您的运作需要。

• 	 可供应一般，¾ 或全长遮蓬
• 	 伸缩性长度
• 	 伸缩性高度
• 	 帆布或铁丝网侧身及其它组装

• 	Aluminium checked plate  
•	 Aluminium checked plate tool box
• 	Foldable stainless steel railings

Specifications for Kia K2500 vehicles
• 	Combined fuel consumption: 9.7L/100km
• 	C02 emission: 254g/km

• 	 铝制方格板
• 	 铝制方格工具箱
• 	 折叠式不锈钢栏杆

Overall length  总长度

Overall width  总宽度

Overall height  总高度

Wheelbase  轴距

Front overhang  前县垂

Rear overhang  后县垂

Front wheeltread  前轮距

Rear wheeltread  后轮距

Interior leg room  内部伸脚空间

Interior head room  内部头顶空间

Interior shoulder room  内部肩膀空间

Rear deck length  车尾货台长度

Rear deck width  车尾货台宽度

Rear deck height  车尾货台高度

Rear deck deck height  车尾货台甲板高度

Ground clearance  离地间隙

Fuel tank capacity (litres)  油箱容量 （公升）

Gross vehicle weight (kg)  车身总重量 （公斤）

Unladen weight (kg)  车身净量 （公斤）

Max torque  峰值扭矩

Max power  最高功率 

Fuel consumption (L/km)  油耗数据 （公升/公里）

CO2 emission (g/km)  二氧化碳排放 （公克/公里）
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255Nm at 1,500-3,500rpm
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Clear White (UD) Marine Blue (MA)


